
Terech Krzysztof Gdańsk 06.02.2017 r.
Rodakowskiego 1B/12

Nr. ew. czł. 673
Do

Zarządu SM „VII Dwór”
(i do wiadomości Rady Nadzorczej SM)

Proszę o dostarczenie mi nw. danych, są one mi potrzebne abym mógł wykonać kontrolne obliczenia
dotyczące źle wykonanego „Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca do podgrzania za
okres  od 01,07.2016 do 31.12.2016 r.”– rozliczenia dotyczącego lokalu Rodakowskiego 1B/12.
Poniższe dane dot. 2016 roku są konieczne abym mógł wykazać Wam, że dostarczone mi rozliczenie
jest wykonane źle oraz niezgodnie z podstawowymi zasadami prawidłowo wykonanych rozliczeń.

– Łączne roczne zużycia zimnej wody (według licznika głównego klatek A-B będącego podliczni-
kiem licznika głównego w Hydroforni) w m³ przez odbiorców zimnej wody z klatek A-B (bud.
Rodakowskiego 1) dotyczące zużycia rocznego z podziałem na I-sze i II-gie półrocze 2016 r.:

     Klatki A-B (I-sze półrocze) =                                 Klatki A-B (II-gie półrocze) =

 – Łączne roczne zużycia zimnej wody (według liczników indywidualnych w m³) przez odbiorców
zimnej wody z klatek A-B (budynku Rodakowskiego 1) dotyczące I-go i II-gie półrocze 2016 r.:

     Klatki A-B (I-sze półrocze) =                                  Klatki A-B (II-gie półrocze) = 

 – Łączne roczne zużycia ciepłej wody (według liczników indywidualnych w m³) przez  trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).

     Klatki A-B =                                  Klatki C-D =                                   Klatki E = 

 – Rzeczywiste roczne zużycia ciepła (wg GJ) wykorzystane przez trzy niezależne podgrzewacze
ciepłej wody dla odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).

     Klatki A-B =                                  Klatki C-D =                                   Klatki E = 

 – Rzeczywiste roczne zużycia ciepła (wg GJ) wykorzystane na centralne ogrzewanie przez budynek
Rodakowskiego 1 (przez wszystkie klatki tzn. A, B, C, D i E) korzystające z  podgrzewacza CO,
wspólnego dla całego budynku (wszystkich klatek).

     Wszystkie klatki A-B-C-D-E = 

 – Rzeczywisty rozliczeniowy koszt 1GJ =

Z poważaniem

        Krzysztof Terech



Terech Krzysztof Gdańsk 31.03.2017 r.
Rodakowskiego 1B/12

Nr. ew. czł. 673
Do

Zarządu SM „VII Dwór”
(pismo prawie identycznej treści przekazałem też do Rady Nadzorczej SM „VII Dwór”)

Dotyczy: Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca do podgrzania za okres od 01.07.2016r do
31.12.2016r (datowanego 2017.01.25) oraz Rozliczenia energii  cieplnej za okres od 01.01.2016r do
31.12.2016r (datowanego 2017.02.28) – Rozliczeń dotyczących ww. zamieszkałego przeze mnie lokalu. 

Rozliczenia dane utwierdziły mnie w dotychczasowym przekonaniu w następstwie którego jestem
zmuszony stwierdzić ponownie jak w moich wszystkich wcześniejszych pismach (poczynając od
pisma L.dz.3678 z dnia 05.10.2015 r.),  że jesteście Szanowni Państwo (tzn. cała wasza 12-tka)
zatwardziałymi niereformowalnymi Ignorantami i Dyletantami, w następstwie czego osiągnęliście
niebotyczny szczyt  wspólnej  głupoty, polegający na dokonaniu  niezgodnej  z  prawem zmiany w
regulaminie rozliczania wody przy jednoczesnym świadomym w dalszym ciągu nie dokonywaniu
bezwzględnie konicznej zmiany w regulaminie rozliczania energii cieplnej.
Piszę tak, gdyż nie jestem w stanie zrozumieć jak można było (patrz Protokół nr.11/2016 z posie-
dzenia plenarnego Rady Nadzorczej odbytego w dniu 28.11.2016 r.), jednomyślnie bez jakiejkolwiek
dyskusji po tylu moich pismach poruszających (informujących Zarząd i Radę Nadzorczą o źle wy-
konywanych dotychczas rozliczeniach) zatwierdzić zaproponowane przez Zarząd zmiany – które
zastąpiły dotychczasowe proporcjonalne rozliczania różnic na nie zgodne z prawem ilościowe. 
Natomiast odnośnie dokonania bezwzględnie koniecznej zmiany w regulaminie rozliczania energii
cieplnej twierdzicie Szanowni Ignoranci i Dyletanci z uporem trudnym do zrozumienia, że nic nie
możecie zrobić, gdyż nie należy to do waszej kompetencji, że było by to niezgodne ze statutem.
Otóż tak nie jest albowiem dokonując ww. zmianę w obowiązującym regulaminie rozliczania wody
chcąc nie chcąc postąpiliście (Szanowni Ignoranci i Dyletanci) zgodnie ze spoczywającym obowią-
zkiem na Radzie Nadzorczej, uchwalania regulaminów dotyczących spółdzielni (czyli i dokonywa-
nia zmian) w obowiązujących regulaminach rozliczania koszów, za dostarczane wody i za dostar-
czane ciepła. Wasza Ignorancja i Dyletanctwo odnośnie dokonanej zmiany w regulaminie rozlicza-
nia wody polega jednak na tym, że bezmyślnie zatwierdziliście zaproponowane przez Zarząd zmia-
ny – które zastąpiły właściwe proporcjonalne rozliczania różnic na nie zgodne z prawem ilościowe.
Dla lepszego udokumentowania Szanownej dwunastce niereformowalnych Ignorantów i Dyletan-
tów, wykonywanie niezgodnie z prawem (za ich świadomym przyzwoleniem) przez wszystkie mini-
one lata (poczynając od 2008 roku) ww. rozliczeń zużyć wody zimnej oraz energii cieplnej przez
spółdzielnię, załączam do danego pisma wykonane przeze mnie dwa przykładowe rozliczenia ww.
zaliczkowo pobranych opłat. Rozliczenia dane są wykonane na kserokopiach rozliczeń wykonanych
przez Spółdzielnię. Dlaczego rozliczenia dane były i są nadal wykonywane źle, „w oparciu o tzw.
dane z sufitu” sądzę, że bardzo dokładnie wyszczególniłem i wyjaśniłem.
To czy Szanowni Państwo będziecie w stanie zrozumieć wykonane przeze mnie rozliczenia zależy
tylko i wyłącznie od Was Samych tzn. czy nadal chcecie być Ignorantami i Dyletantami odnośnie
rozliczeń zaliczkowo pobranych opłat, czy wreszcie uświadomicie sobie co to jest rozliczanie kosz-
tów w miejscu ich powstawania i dokonacie odpowiedniej zmiany w obu regulaminach rozliczania
wody oraz energii cieplnej, tak aby rozliczenia zaliczkowo pobranych opłat za wykorzystaną wodę
oraz energię cieplną dotyczące budynku Rodakowskiego-1 zaczęły być wreszcie wykonywane zgod-
nie z obowiązującym prawem (rozliczania koszów w miejscu ich powstawania) w następstwie czego
zostanie  wyeliminowanie z obydwu rozliczeń  „ukryte złodziejstwo” tzn.  naliczanie zawyżonych
opłat jednym i obniżania należnych opłat drugim łącznymi kwotami każdorazowo niesłusznie nali-
czonymi czyli „ukradzionymi” – pochodzącymi z niezgodnie z prawem wyliczonych opłat.
Kończąc nadmieniam dodatkowo, że moje wszystkie dotychczasowe pisma (szczególnie ostatnie z
29.01 oraz 21.03 i  30.09.2016 r.)  dotyczące niezgodnego z prawem rozliczania energii  cieplnej
przez Spółdzielnię w minionych latach (poczynając od 2008 roku) są nadal jak najbardziej aktualne.
Jednocześni uważam, że pismo dane wraz z kopiami moich uwag do wykonanych rozliczeń przez
spółdzielnię oraz przykładowo wykonanymi przeze mnie rozliczeniami powinny być załączone do
materiałów jakie Zarząd przygotowuje na mające się odbyć (w czerwcu) Walne Zgromadzenie. 

Z poważaniem

        Krzysztof Terech
Załączniki - 2 kopie: Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca za okres od 01.07.2016r do 31.12.2016r i

Rozliczenia energii cieplnej za okres od 01.01.2016r do 31.12.2016r z moimi uwagami i wyliczeniami.



Terech Krzysztof Gdańsk 31.03.2017 r.
Rodakowskiego 1B/12

Nr. ew. czł. 673
Do

Rady Nadzorczej SM „VII Dwór”
(pismo prawie identycznej treści przekazałem też do Zarządu SM „VII Dwór”)

Dotyczy: Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca do podgrzania za okres od 01.07.2016r do
31.12.2016r (datowanego 2017.01.25) oraz Rozliczenia energii  cieplnej za okres od 01.01.2016r do
31.12.2016r (datowanego 2017.02.28) – Rozliczeń dotyczących ww. zamieszkałego przeze mnie lokalu. 

Rozliczenia dane utwierdziły mnie w dotychczasowym przekonaniu w następstwie którego jestem
zmuszony stwierdzić ponownie jak w moich wszystkich wcześniejszych pismach (poczynając od
pisma L.dz.3678 z dnia 05.10.2015 r.),  że jesteście Szanowni Państwo (tzn. cała wasza 12-tka)
zatwardziałymi niereformowalnymi Ignorantami i Dyletantami, w następstwie czego osiągnęliście
niebotyczny szczyt  wspólnej  głupoty, polegający na dokonaniu  niezgodnej  z  prawem zmiany w
regulaminie rozliczania wody przy jednoczesnym świadomym w dalszym ciągu nie dokonywaniu
bezwzględnie konicznej zmiany w regulaminie rozliczania energii cieplnej.
Piszę tak, gdyż nie jestem w stanie zrozumieć jak można było (patrz Protokół nr.11/2016 z posie-
dzenia plenarnego Rady Nadzorczej odbytego w dniu 28.11.2016 r.), jednomyślnie bez jakiejkolwiek
dyskusji po tylu moich pismach poruszających (informujących Zarząd i Radę Nadzorczą o źle wy-
konywanych dotychczas rozliczeniach) zatwierdzić zaproponowane przez Zarząd zmiany – które
zastąpiły dotychczasowe proporcjonalne rozliczania różnic na nie zgodne z prawem ilościowe. 
Natomiast odnośnie dokonania bezwzględnie koniecznej zmiany w regulaminie rozliczania energii
cieplnej twierdzicie Szanowni Ignoranci i Dyletanci z uporem trudnym do zrozumienia, że nic nie
możecie zrobić, gdyż nie należy to do waszej kompetencji, że było by to niezgodne ze statutem.
Otóż tak nie jest albowiem dokonując ww. zmianę w obowiązującym regulaminie rozliczania wody
chcąc nie chcąc postąpiliście (Szanowni Ignoranci i Dyletanci) zgodnie ze spoczywającym obowią-
zkiem na Radzie Nadzorczej, uchwalania regulaminów dotyczących spółdzielni (czyli i dokonywa-
nia zmian) w obowiązujących regulaminach rozliczania koszów, za dostarczane wody i za dostar-
czane ciepła. Wasza Ignorancja i Dyletanctwo odnośnie dokonanej zmiany w regulaminie rozlicza-
nia wody polega jednak na tym, że bezmyślnie zatwierdziliście zaproponowane przez Zarząd zmia-
ny – które zastąpiły właściwe proporcjonalne rozliczania różnic na nie zgodne z prawem ilościowe.
Dla lepszego udokumentowania Szanownej dwunastce niereformowalnych Ignorantów i Dyletan-
tów, wykonywanie niezgodnie z prawem (za ich świadomym przyzwoleniem) przez wszystkie mini-
one lata (poczynając od 2008 roku) ww. rozliczeń zużyć wody zimnej oraz energii cieplnej przez
spółdzielnię, załączam do danego pisma wykonane przeze mnie dwa przykładowe rozliczenia ww.
zaliczkowo pobranych opłat. Rozliczenia dane są wykonane na kserokopiach rozliczeń wykonanych
przez Spółdzielnię. Dlaczego rozliczenia dane były i są nadal wykonywane źle, „w oparciu o tzw.
dane z sufitu” sądzę, że bardzo dokładnie wyszczególniłem i wyjaśniłem.
To czy Szanowni Państwo będziecie w stanie zrozumieć wykonane przeze mnie rozliczenia zależy
tylko i wyłącznie od Was Samych tzn. czy nadal chcecie być Ignorantami i Dyletantami odnośnie
rozliczeń zaliczkowo pobranych opłat, czy wreszcie uświadomicie sobie co to jest rozliczanie kosz-
tów w miejscu ich powstawania i dokonacie odpowiedniej zmiany w obu regulaminach rozliczania
wody oraz energii cieplnej, tak aby rozliczenia zaliczkowo pobranych opłat za wykorzystaną wodę
oraz energię cieplną dotyczące budynku Rodakowskiego-1 zaczęły być wreszcie wykonywane zgod-
nie z obowiązującym prawem (rozliczania koszów w miejscu ich powstawania) w następstwie czego
zostanie  wyeliminowanie z obydwu rozliczeń  „ukryte złodziejstwo” tzn.  naliczanie zawyżonych
opłat jednym i obniżania należnych opłat drugim łącznymi kwotami każdorazowo niesłusznie nali-
czonymi czyli „ukradzionymi” – pochodzącymi z niezgodnie z prawem wyliczonych opłat.
Kończąc nadmieniam dodatkowo, że moje wszystkie dotychczasowe pisma (szczególnie ostatnie z
29.01 oraz 21.03 i  30.09.2016 r.)  dotyczące niezgodnego z prawem rozliczania energii  cieplnej
przez Spółdzielnię w minionych latach (poczynając od 2008 roku) są nadal jak najbardziej aktualne.
Jednocześni uważam, że pismo dane wraz z kopiami moich uwag do wykonanych rozliczeń przez
spółdzielnię oraz przykładowo wykonanymi przeze mnie rozliczeniami powinny być załączone do
materiałów jakie Rada Nadzorcza przygotowuje na mające się odbyć (w czerwcu) Walne Zgromadzenie

Z poważaniem

        Krzysztof Terech
Załączniki - 2 kopie: Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca za okres od 01.07.2016r do 31.12.2016r i

Rozliczenia energii cieplnej za okres od 01.01.2016r do 31.12.2016r z moimi uwagami i wyliczeniami.



Terech Krzysztof Gdańsk 08.05.2017 r.

Rodakowskiego 1B/12

Nr. ew. czł. 673

Do

Zarządu SM „VII Dwór”

Proszę o wgląd do danych będących podstawą rozliczenia: wody zimnej (tzw. ZW Kan) za
2016 rok oraz  energii  cieplnej  (ciepła  wykorzystanego na centralne ogrzewanie  i  ciepłą
wodę) za 2011, 2012, 2014, 2015 i 2016 rok dotyczących mojego mieszkania (lokalu 1B/12)
znajdującego się w budynku Rodakowskiego 1-ABCDE.

Z poważaniem

        Krzysztof Terech



Dla 2011 roku  –  Rzeczywisty rozliczeniowy koszt 1 GJ =
 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w GJ) wykorzystane na centralne ogrzewanie przez budynek

Rodakowskiego-1 (przez wszystkie klatki tzn. A, B, C, D i E) korzystające z podgrzewacza CO,
wspólnego dla całego budynku (wszystkich klatek).  Wszystkie klatki A-B-C-D-E =

 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w  GJ) wykorzystane przez trzy niezależne podgrzewacze
ciepłej wody dla odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  ciepłej wody (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  zimnej wody  (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

Dla 2012 roku  –  Rzeczywisty rozliczeniowy koszt 1 GJ =
 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w GJ) wykorzystane na centralne ogrzewanie przez budynek

Rodakowskiego-1 (przez wszystkie klatki tzn. A, B, C, D i E) korzystające z podgrzewacza CO,
wspólnego dla całego budynku (wszystkich klatek).  Wszystkie klatki A-B-C-D-E =

 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w  GJ) wykorzystane przez trzy niezależne podgrzewacze
ciepłej wody dla odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  ciepłej wody (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  zimnej wody  (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

Dla 2014 roku  –  Rzeczywisty rozliczeniowy koszt 1 GJ =
 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w GJ) wykorzystane na centralne ogrzewanie przez budynek

Rodakowskiego-1 (przez wszystkie klatki tzn. A, B, C, D i E) korzystające z podgrzewacza CO,
wspólnego dla całego budynku (wszystkich klatek).  Wszystkie klatki A-B-C-D-E =

 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w  GJ) wykorzystane przez trzy niezależne podgrzewacze
ciepłej wody dla odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  ciepłej wody (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  zimnej wody  (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

Dla 2015 roku  –  Rzeczywisty rozliczeniowy koszt 1 GJ =
 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w GJ) wykorzystane na centralne ogrzewanie przez budynek

Rodakowskiego-1 (przez wszystkie klatki tzn. A, B, C, D i E) korzystające z podgrzewacza CO,
wspólnego dla całego budynku (wszystkich klatek).  Wszystkie klatki A-B-C-D-E =

 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w  GJ) wykorzystane przez trzy niezależne podgrzewacze
ciepłej wody dla odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  ciepłej wody (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  zimnej wody  (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

Dla 2016 roku  –  Rzeczywisty rozliczeniowy koszt 1 GJ =
 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w GJ) wykorzystane na centralne ogrzewanie przez budynek

Rodakowskiego-1 (przez wszystkie klatki tzn. A, B, C, D i E) korzystające z podgrzewacza CO,
wspólnego dla całego budynku (wszystkich klatek).  Wszystkie klatki A-B-C-D-E =

 – Rzeczywiste roczne zużycie ciepła (w  GJ) wykorzystane przez trzy niezależne podgrzewacze
ciepłej wody dla odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  ciepłej wody (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =

 – Łączne półroczne zużycia  zimnej wody  (według liczników indywidualnych w m³) przez trzy
oddzielne grupy odbiorców ciepłej wody z klatek: A-B, C-D i E (budynku Rodakowskiego 1).
Klatka A-B = Klatka C-D = Klatka E =



Stwierdzamy zgodność ww. danych ze stanem rzeczywistym na podstawie których zostały wyko-
nane roczne rozliczenia opłat za wykorzystaną energie cieplną przez ww. budynek, w ww. latach.

. . . . . . . . . . . . . . . . .                                                                    . . . . . . . . . . . . . . . .
Mgr Andrzej Fidytek                                                                   Mgr Joanna Antolak

Z-ca Prezesa Zarządu SM „VII Dwór”                                                               Prezes Zarządu SM „VII Dwór”



Terech Krzysztof Gdańsk 28.08.2017 r.
Rodakowskiego 1B/12

Nr. ew. czł. 673
Do

Zarządu SM „VII Dwór”
(pismo prawie identycznej treści przekazałem też do Rady Nadzorczej SM „VII Dwór”)

Dotyczy: Rozliczenia  zużycia  wody  zimnej  i  wody  jako  surowca  do  podgrzania  za  okres  od
01.01.2017r do 30.06.2017r (datowanego 2017.08.01) 

Dziwię się jak Szanowny Zarząd mógł po tylu moich pismach, jakie od 2008 roku skierowałem do
Zarządu i  byłych Rad Nadzorczych dotyczących wszystkich byłych rozliczeń – wykonanych w
oparciu o dane „wzięte z sufitu” wykonać ponownie, w tak durny sposób ww. „Rozliczenie”.
Trzeba  być  naprawdę  niereformowalnymi  zaślepionymi  w  swym głupim uporze  Ignorantami  i
Dyletantami do potęgi n-tej aby po moim poprzednim piśmie (L.dz.1323 z 31.03.2017 r. – dotyczą-
cym rozliczenia wody za II-gie półrocze 2016r.) do którego dla lepszego uwidocznienia Szanownym
Ignorantom i Dyletantom (nie mającym podstawowej wiedzy, odnośnie wykonywania rozliczeń,
zaliczkowo pobranych opłat w miejscu ich powstawania), załączyłem wykonane przez dział rozli-
czeń spółdzielni niezgodnie z prawem – lecz zgodnie z waszym przyzwoleniem i zaleceniem - dwie
kserokopie: „Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca za okres od 01.07.2016r do
31.12.2016r” oraz „Rozliczenia energii cieplnej za okres od 01.01.2016r do 31.12.2016r” z moimi
uwagami i przykładowo wykonanymi wyliczeniami opartymi o (przyjęte przeze mnie) stany liczni-
ków bezwzględnie koniecznych do wykonania danych rozliczeń, zgodnie z obowiązującym prawem.
Sądziłem, że po zapoznaniu się z wzorcowo wykonanymi przeze mnie wyliczeniami uświadomicie
sobie wreszcie co to jest rozliczanie kosztów w miejscu ich powstawania i dokonacie odpowiedniej
zmiany w obu regulaminach rozliczania wody oraz energii cieplnej, tak aby rozliczenia zaliczkowo
pobieranych opłat za wykorzystaną wodę oraz energię cieplną dotyczące budynku Rodakowskiego-1
zaczęły  być  wreszcie  wykonywane  zgodnie z obowiązującym  prawem  (rozliczania  koszów  w
miejscu  ich  powstawania)  w  następstwie  czego  zostanie  wyeliminowanie  z  obydwu  rozliczeń
„ukryte złodziejstwo” tzn. naliczanie zawyżonych opłat jednym i obniżania należnych opłat drugim
łącznymi kwotami każdorazowo niesłusznie naliczonymi czyli „ukradzionymi” – pochodzącymi z
niezgodnie z prawem wyliczonych opłat.
Dlaczego ww. rozliczenie (datowane 2017.08.01) jest też wykonywane źle „w oparciu o tzw. dane
wzięte z sufitu” sądzę, że bardzo dokładnie opisałem i wyjaśniłem – na załączonej do danego pisma
kserokopii rozliczenia wykonanego przez Spółdzielnię.
To czy Szanowni Państwo będziecie w stanie zrozumieć wykonane przeze mnie rozliczenia (byłe
stanowiące załączniki do poprzedniego pisma L.dz.1323 datowanego 31.03.2017r. oraz obecnego)
zależy tylko i wyłącznie od Was Samych, tzn. czy nadal chcecie być Ignorantami oraz Dyletantami,
czy też potraficie zastanowić się nad swym dotychczasowym postępowaniem. 
Piszę tak gdyż uważam, że na naukę oraz na naprawę popełnionych błędów nigdy nie jest za późno
– trzeba mieć tylko odwagę przyznać się do tego przed samym sobą oraz ustalić między sobą komu
właściwie zawdzięczacie, że uważam Was wszystkich Ignorantami i Dyletantami do potęgi n-tej.
Sugeruję abyście Szanowni Państwo w nowo powstałym gronie dwunastoosobowym (będącym na-
stępstwem odbytych w czerwcu br.  wyborów do Rady Nadzorczej)  przeprowadzili  odpowiednią
dyskusję odnośnie poruszonych przeze mnie problemów rozliczeniowych w obecnym i poprzednich
pismach z dnia 31.03.2017 – dyskusję która powinna zostać zaprotokółowana w „Protokóle z Posie-
dzenia Plenarnego Rady Nadzorczej” – które odbędzie się w najbliższym czasie (tzn. po otrzymaniu
danego pisma) i nie ograniczy się jedynie do dotychczasowych stwierdzeń, że wpłynęło ponowne
pismo od p.K.Terecha. Jednocześnie pragnę przypomnieć, że do jednych z najważniejszych obo-
wiązków Zarządu i Rady Nadzorczej należy redagowanie wszelkich regulaminów oraz proponowa-
nia zmian do już istniejących, natomiast ich zatwierdzanie odpowiednimi uchwałami należy jedynie
do obowiązków Rady Nadzorczej. Wspominam o tym abyście wiedzieli Sz. Państwo jak powinni-
ście postąpić z niewłaściwie zredagowanymi regulaminami rozliczania wody i energii cieplnej.
Kończąc proszę o wgląd do danych będących podstawą rozliczenia wody zimnej (tzw. ZW Kan) za
okres od 01.01.2017r do 30.06.2017r – dotyczących mojego lokalu Rodakowskiego 1B/12.

Z poważaniem

        Krzysztof Terech

Załącznik  -  1 kopia „Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca za okres od 01.07.2016r do
31.12.2016r” wraz z moimi uwagami odnośnie danego rozliczenia.



Terech Krzysztof Gdańsk 28.08.2017 r.
Rodakowskiego 1B/12

Nr. ew. czł. 673
Do

Rady Nadzorczej SM „VII Dwór”
(pismo prawie identycznej treści przekazałem też do Zarządu SM „VII Dwór”)

Dotyczy: Rozliczenia  zużycia  wody  zimnej  i  wody  jako  surowca  do  podgrzania  za  okres  od
01.01.2017r do 30.06.2017r (datowanego 2017.08.01) 

Dziwię się jak Rada Nadzorcza mogła po tylu moich pismach, jakie od 2008 roku skierowałem do
Zarządu i  byłych Rad Nadzorczych dotyczących wszystkich byłych rozliczeń – wykonanych w
oparciu o dane „wzięte z sufitu” zaakceptować wykonanie, w tak durny sposób ww. „Rozliczenia”.
Trzeba  być  naprawdę  niereformowalnymi  zaślepionymi  w  swym głupim uporze  Ignorantami  i
Dyletantami do potęgi n-tej aby po moim poprzednim piśmie (L.dz.1323 z 31.03.2017 r. – dotyczą-
cym rozliczenia wody za II-gie półrocze 2016r.) do którego dla lepszego uwidocznienia Szanownym
Ignorantom i Dyletantom (nie mającym podstawowej wiedzy, odnośnie wykonywania rozliczeń,
zaliczkowo pobranych opłat w miejscu ich powstawania), załączyłem wykonane przez dział rozli-
czeń spółdzielni niezgodnie z prawem – lecz zgodnie z waszym przyzwoleniem i zaleceniem - dwie
kserokopie: „Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca za okres od 01.07.2016r do
31.12.2016r” oraz „Rozliczenia energii cieplnej za okres od 01.01.2016r do 31.12.2016r” z moimi
uwagami i przykładowo wykonanymi wyliczeniami opartymi o (przyjęte przeze mnie) stany liczni-
ków bezwzględnie koniecznych do wykonania danych rozliczeń, zgodnie z obowiązującym prawem.
Sądziłem, że po zapoznaniu się z wzorcowo wykonanymi przeze mnie wyliczeniami uświadomicie
sobie wreszcie co to jest rozliczanie kosztów w miejscu ich powstawania i dokonacie odpowiedniej
zmiany w obu regulaminach rozliczania wody oraz energii cieplnej, tak aby rozliczenia zaliczkowo
pobieranych opłat za wykorzystaną wodę oraz energię cieplną dotyczące budynku Rodakowskiego-1
zaczęły  być  wreszcie  wykonywane  zgodnie z obowiązującym  prawem  (rozliczania  koszów  w
miejscu  ich  powstawania)  w  następstwie  czego  zostanie  wyeliminowanie  z  obydwu  rozliczeń
„ukryte złodziejstwo” tzn. naliczanie zawyżonych opłat jednym i obniżania należnych opłat drugim
łącznymi kwotami każdorazowo niesłusznie naliczonymi czyli „ukradzionymi” – pochodzącymi z
niezgodnie z prawem wyliczonych opłat.
Dlaczego ww. rozliczenie (datowane 2017.08.01) jest też wykonywane źle „w oparciu o tzw. dane
wzięte z sufitu” sądzę, że bardzo dokładnie opisałem i wyjaśniłem – na załączonej do danego pisma
kserokopii rozliczenia wykonanego przez Spółdzielnię.
To czy Szanowni Państwo będziecie w stanie zrozumieć wykonane przeze mnie rozliczenia (byłe
stanowiące załączniki do poprzedniego pisma L.dz.1323 datowanego 31.03.2017r. oraz obecnego)
zależy tylko i wyłącznie od Was Samych (dot. to byłych członków RN) – czy nadal chcecie być
Ignorantami oraz Dyletantami, czy też potraficie zastanowić się nad swym byłym postępowaniem.
Piszę tak gdyż uważam, że na naukę oraz na naprawę popełnionych błędów nigdy nie jest za późno
– trzeba mieć tylko odwagę przyznać się do tego przed samym sobą oraz ustalić między sobą komu
właściwie zawdzięczacie, że uważam Was wszystkich Ignorantami i Dyletantami do potęgi n-tej.
Sugeruję abyście Szanowni Państwo w nowo powstałym gronie dwunastoosobowym (będącym na-
stępstwem odbytych w czerwcu br.  wyborów do Rady Nadzorczej)  przeprowadzili  odpowiednią
dyskusję odnośnie poruszonych przeze mnie problemów rozliczeniowych w obecnym i poprzednich
pismach z dnia 31.03.2017 – dyskusję która powinna zostać zaprotokółowana w „Protokóle z Posie-
dzenia Plenarnego Rady Nadzorczej” – które odbędzie się w najbliższym czasie (tzn. po otrzymaniu
danego pisma) i nie ograniczy się jedynie do dotychczasowych stwierdzeń, że wpłynęło ponowne
pismo od p.K.Terecha. Jednocześnie pragnę przypomnieć, że do jednych z najważniejszych obo-
wiązków Rady Nadzorczej i Zarządu należy redagowanie wszelkich regulaminów oraz proponowa-
nia zmian do już istniejących, natomiast ich zatwierdzanie odpowiednimi uchwałami należy jedynie
do obowiązków Rady Nadzorczej. Wspominam o tym abyście wiedzieli Sz. Państwo jak powinni-
ście postąpić z niewłaściwie zredagowanymi regulaminami rozliczania wody i energii cieplnej.
Kończąc proszę o wyegzekwowanie od Zarządu, aby udostępnił mi wgląd do danych w oparciu o
które dokonano ww. rozliczenie wody za I-sze półrocze 2017r – dot. lokalu Rodakowskiego 1B/12.

Z poważaniem

        Krzysztof Terech

Załącznik  -  1 kopia „Rozliczenia zużycia wody zimnej i wody jako surowca za okres od 01.07.2016r do
31.12.2016r” wraz z moimi uwagami odnośnie danego rozliczenia.
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Terech Krzysztof Gdańsk 23.10.2017 r.

Rodakowskiego 1B/12
Nr. ew. czł. 673

Do
Zarządu SM „VII Dwór”

(pismo prawie identycznej treści przekazałem też do Rady Nadzorczej SM „VII Dwór”)

Dotyczy: 1. Pisma Zarządu T/1323/1761/2017 (datowanego 17.05.2017r.) będącego odpowiedzią nie na tematy jakie
poruszyłem w moich dwu pismach: L.dz.1323 (z dnia 31.03.2017 r.) i L.dz.1761 (z dnia 08.05.2017 r.)
dotyczących źle wykonanych rozliczeń: zużycia wody zimnej za okres od 01.07.2016 r. do 31.12.2016 r.
– (datowanego 2017.01.25) oraz rozliczenia energii cieplnej za okres od 01.01.2016 r. do 31.12.2016 r. –
(datowanego 2017.02.28). Rozliczeń dotyczących zajmowanego przeze mnie lokalu. 

              2. Pisma Zarządu TM/3211/17 (datowanego 26.09.17 r.) będącego odpowiedzią nie na tematy poruszone w
moim piśmie: L.dz.3211 (z dnia 28.08.2017 r.) dotyczącego źle wykonanego rozliczenia zużycia wody
za okres 01.01.2017r do 30.06.2017r. – (datowanego 2017.08.01).
  

Dziwię się jak Szanowny Zarząd po wszystkich moich dotychczasowych pismach poczynając od
2008 roku, a szczególnie po ww. dwóch ostatnich:  L.dz.1323 z dnia 31.03.2017 r. (dotyczącego
rozliczenia wody za II-gie półrocze 2016 r. i rozliczenia energii cieplnej za 2016 r) oraz L.dz.3211 z
dnia 28.08.2017 r. (dotyczącego rozliczenia wody za I-sze półrocze 2017 r.) z dołączonymi  do nich
trzema „wzorcowo wykonanymi” przeze mnie rozliczeniami, tzn. tak jak powinny być wykonywane
przez spółdzielnię  wszystkie  (poczynając od 2008 roku)  byłe rozliczenia oraz jak powinny być
wykonane ostatnie ww rozliczenia – dotyczące rocznego i dwu półrocznych rozliczeń zaliczkowo
pobranych  opłat za wykorzystaną energię cieplną oraz zimne wody kanalizacyjne (ZW Kan). 

Dlaczego ww. trzy rozliczenia wykonane przez spółdzielnię (datowane: 2017.01.25 oraz 2017.02.28
i 2017.08.01) dotyczące ww. zaliczkowo pobranych opłat są wykonane źle „w oparciu o tzw. dane
wzięte z sufitu” sądzę, że bardzo dokładnie opisałem i wyjaśniłem – na kserokopiach rozliczeń
wykonanych przez Spółdzielnię, załączonych do ww. pism (L.dz.1323 oraz L.dz.3211).

Napisałem na nich między innymi, że wszystkie roczne i półroczne rozliczenia zaliczkowo pobra-
nych opłat za energię cieplną oraz zimne wody kanalizacyjne (ZW Kan) powinny być każdorazowo
bezwzględnie wykonane w oparciu o rzeczywiste tzn. dokładnie określone i wyliczone wartości
poszczególnych współczynników oraz koszty jednostkowe i stany liczników rozliczanych mediów.

Aby wykonać ww „wzorcowe obliczenia” wykorzystałem przyjęte przeze mnie w tym celu prawdo-
podobne (przybliżone) dane, nie odpowiadające rzeczywistym, jakie powinny być wykorzystane do
przeprowadzonych obliczeń – ponieważ Szanowny Zarząd wraz z Radą Nadzorczą z uporem ma-
niaka od lat nie udostępnia mi rzeczywistych danych, oświadczając między innymi, że: „Dane doty-
czące zużycia energii cieplnej i ilości podgrzanej wody są wykorzystywane w dziale rozliczeń do ustalania
faktycznych  kosztów  w  budynku  Rodakowskiego-1  i  są  tylko  do  użytku  wewnętrznego.”  (pismo
T/3678/2015) „W odpowiedzi na pana pismo z dnia 06 lutego 2017 r.  . . . Spółdzielnia nie jest zobowiązana
przedstawiać członkom tak szczegółowych danych.” (pismo T/507/17). 

Wymienione powyżej trzy „wzorcowe rozliczenia” wykonałem na prawdopodobnych (przybliżonych)
danych aby unaocznić Zarządowi i Radzie Nadzorczej dlaczego wykonane przez Spółdzielnię wszy-
stkie dotychczasowe rozliczenia (poczynając od 2008 r.) były każdorazowo wykonane w oparciu o
dane „wzięte z sufitu” i dlaczego w wykonanych niezgodnie z podstawowymi zasadami rozliczania
dotyczącymi kosztów w miejscu ich powstawania, występowało każdorazowo „ukryte złodziejstwo”
W ostatnim piśmie  L.dz.3211 (z dnia 28.08.2017 r.) między innymi napisałem: „To czy Szanowni
Państwo  będziecie  w  stanie  zrozumieć  wykonane  przeze  mnie  rozliczenia  (stanowiące  załączniki  do
poprzedniego pisma L.dz.1323 datowanego 31.03.2017 r. oraz obecnego) zależy tylko i wyłącznie od Was
Samych (dot.  to byłych członków RN) – czy nadal chcecie być Ignorantami oraz Dyletantami, czy też
potraficie zastanowić się nad swym byłym postępowaniem” oraz „Sugeruję abyście Szanowni Państwo w
nowo powstałym gronie dwunastoosobowym (będącym następstwem odbytych w czerwcu br. wyborów do
Rady Nadzorczej)  przeprowadzili  odpowiednią dyskusję odnośnie poruszonych przeze mnie problemów
rozliczeniowych w obecnym i poprzednich pismach z dnia 31.03.2017 – dyskusję która powinna zostać
zaprotokółowana w Protokóle z Posiedzenia Plenarnego Rady Nadzorczej”. 

Zapoznając się z protokółami z posiedzeń Zarządu oraz z posiedzeń Rady Nadzorczej (od kwietnia
br.) celem zorientowania się jak są traktowane moje ww pisma wraz z załączonymi do nich „wzorcowymi
rozliczeniami” rozczarowałem się Waszym wspólnym lekceważącym podejściem do moich ww pism.



 Str.2/2

W wymienionym powyżej okresie w protokóle: „Nr.14/2017 z posiedzenia Zarządu odbytego 29.08.2017 r.
odnotowano na Str.30 Ad.1 punkt2: Pan Radosław Goławski przedstawił pismo p. Krzysztofa Terecha zam.
przy ul. Rodakowskiego 1B/12 dot. rozliczenia zużycia wody za I półrocze 2017 r. Pan K.Terech zostanie
poinformowany, że powyższe rozliczenie zostało wykonane zgodnie z obowiązującym Regulaminem dot.
rozliczenia zużycia wody oraz na podstawie odczytów wodomierzy i faktur z Saur Neptun Gdańsk” oraz w
protokóle: „Nr.10/2017 z posiedzenia plenarnego Rady Nadzorczej odbytego w dniu 25.09.2017 r. Ad.6,
str.5: Zebrani zapoznali się z treścią kolejnego pisma p. Krzysztofa Terecha zam. przy ul. Rodakowskiego
1B/12 w sprawie nieprawidłowego rozliczania wody za I półrocze 2017 r. Obecni uznali, że nie wnosi ono
nowych zagadnień do dotychczasowej korespondencji p. K.Terecha który wielokrotnie był informowany o
procedurze wprowadzania wnioskowanej przez niego zmiany do regulaminu rozliczania ciepła. Jednocześ-
nie członkowie Rady Nadzorczej uznali prowadzenie dalszej korespondencji z p. Krzysztofem Terechem za
bezzasadną z uwagi na używanie przez niego obraźliwych słów naruszających ich dobra osobiste.
Moja  uwaga. (Biorący  udział  w  ww.  posiedzeniu:  Sławomir  Jabłoński,  Elżbieta  Kwiatkowska, Bartłomiej
Milanowski,  Wiesław  Orłowski, Kazimierz  Stencel,  Jacek  Welz,  Tomasz  Zajkowski  oraz  Joanna  Antolak,
Andrzej Fidytek, Rafał Radomyski i Bogumiła Adamczak – nikt nie zabrał głosu odnośnie treści moich pism
dot. ostatnich ww. rozliczeń – wykonanych świadomie i z premedytacją w oparciu o dane „wzięte z sufitu” ????)

Powyższe adnotacje (jakich wypowiedzi dotyczące ???) i odpowiedzi jakie uzyskałem w pismach
od Zarządu:  T/1323/1761/2017 i  TM/3211/17  oraz piśmie Rady Nadzorczej  RN/26/3211/2017  świadczą
wyraźnie o nie odbyciu przez Waszą Szanowną „Dwunastkę” żadnych dyskusji o moich pismach
dotyczących świadomego tolerowania  przez  Was  „ukrytego złodziejstwa”  i  wykonywania  przez
Spółdzielnię wszystkich rozliczeń  zaliczkowo pobranych opłat w oparciu o „dane wzięte z sufitu”.
Otrzymane odpowiedzi oraz odnotowane w ww. protokółach „wypowiedzi ?????” utwierdziły mnie
w dotychczasowym przekonaniu, że jesteście niereformowalnymi głupio upartymi  Ignorantami  i
Dyletantami odnośnie rozliczania zaliczkowo pobranych opłat – świadomie lekceważącymi spoczy-
wające na Was obowiązki oraz osobami świadomie tolerującymi uprawianie przez dział rozliczeń
spółdzielni ukrytego złodziejstwa – wykonywania rocznych oraz półrocznych rozliczeń zaliczkowo
pobranych opłat w oparciu o „dane wzięte z sufitu”. Chcąc nie chcąc jesteście Wszyscy Sz. Ignoranci
i Dyletanci złodziejami szczególnego rodzaju – nie odnosicie żadnej korzyści z uprawianej latami
procedury,  jednak z  uporem maniaka  uważacie,  że  możecie  bezkarnie  (bo zezwala  Wam na to
regulamin) być „dobrymi złodziejami”  – nie swoimi pieniędzmi – pochodzącymi z zawyżonych
opłat, obdarowywać innych, zmniejszając im kwoty należnych opłat o niesłusznie naliczone czyli
ukradzione  innym  członkom  spółdzielni  (kwoty  dopłat).  O  waszym  głupim  uporze  i  łącznej
głupocie świadczy ciągłe twierdzenie, że nie możecie dokonać zmiany w regulaminie, tymczasem
od 2008 roku pewne zapisy w regulaminie rozliczania energii cieplnej były dokonane kilkakrotnie. 
Powoływanie się na źle (niewłaściwie) zredagowany regulamin, nie upoważnia Was do dalszego
bezkarnego uprawiania „ukrytego złodziejstwa” i wykonywania rozliczeń w oparciu o „dane wzięte
z sufitu” o czym byliście od lat i jesteście nadal informowani, ale nie przyjmujecie tego do wiadomo-
ści – w swym głupim uporze uważacie, że możecie nadal bezkarnie uprawiać „ukryte złodziejstwo”.
Nie jestem w stanie zrozumieć jak osoby (niby) wykształcone i inteligentne oraz legitymujące się
wyższym wykształceniem mogą być jednocześnie tak ograniczonymi, że nie są w stanie zrozumieć
treści moich pism oraz dlaczego rozliczenia zaliczkowo pobranych opłat są wykonane w oparciu o
„dane wzięte z sufitu” oraz dlaczego są wykonywane tak, że występuje w nich „ukryte złodziejstwo”.
Ponieważ nie potraficie Szanowni Państwo przeprowadzić właściwej dyskusji  odnośnie tego jak
powinny wyglądać właściwie wykonywane rozliczenia, zaproście jakiegoś Eksperta bo jak widać z
waszych „łącznych niby wypowiedzi” oraz przekazanych mi odpowiedzi wynika, że nie posiadacie
wymaganych kwalifikacji do pełnienia obecnych funkcji i sprawowania zajmowanych stanowiskach.
Bardzo chętnie wziąłbym udział w dyskusji prowadzonej przez Eksperta z Wami na ww. tematy. 

Z poważaniem

        Krzysztof Terech

PS.  Po raz pierwszy w swym (dość długim) życiu spotkałem się z tak głupio upartymi Ignorantami i Dyletantami
– kompletnie nieznającymi podstawowych zasad dotyczących wszelkich rozliczeń zaliczkowo pobranych opłat w
odniesieniu do ich miejsc powstawania. Zanim podejmiecie jednak jakieś kroki dokładnie zapoznajcie się z moimi
pismami od co najmniej 2014 roku, a dla lepszego (pełnego) zrozumienia całości poruszanych przeze mnie spraw
wskazane jest zapoznać się z wszystkimi pismami od 2008 roku. Zastanówcie się też nad tym dlaczego mimo tylu
moich pism trwacie w swej wspólnej głupocie nie zdając sobie nadal sprawy komu właściwie ją zawdzięczacie. 
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Rodakowskiego 1B/12
Nr. ew. czł. 673

Do
Rady Nadzorczej SM „VII Dwór”

(pismo prawie identycznej treści przekazałem też do Zarządu SM „VII Dwór”)

Dotyczy: 1.  Braku  odpowiedzi  na  moje  Pismo  L.dz.1324 (z  dnia  31.03.2017  r.)  dotyczącego  źle  wykonanych
rozliczeń: zużycia wody zimnej za okres od 01.07.2016 r. do 31.12.2016 r. – (datowanego 2017.01.25)
oraz rozliczenia energii cieplnej za okres od 01.01.2016 r. do 31.12.2016 r. – (datowanego 2017.02.28).
Rozliczeń dotyczących zajmowanego przeze mnie lokalu. 

Dotyczy: 2. Pisma Rady Nadzorczej RN/26/3211/17 (datowanego 26.09.17 r.) będącego odpowiedzią nie na tematy
poruszone w moim piśmie:  L.dz.3212 (z dnia 28.08.2017 r.) dotyczącego źle wykonanego rozliczenia
zużycia wody za okres 01.01.2017r do 30.06.2017r. – (datowanego 2017.08.01).
  

Dziwię się jak Sz. Rada Nadzorcza po wszystkich moich dotychczasowych pismach poczynając od
2008 roku, a szczególnie po ww. dwóch ostatnich:  L.dz.1324 z dnia 31.03.2017 r. (dotyczącego
rozliczenia wody za II-gie półrocze 2016 r. i rozliczenia energii cieplnej za 2016 r) oraz L.dz.3212 z
dnia 28.08.2017 r. (dotyczącego rozliczenia wody za I-sze półrocze 2017 r.) z dołączonymi  do nich
trzema „wzorcowo wykonanymi” przeze mnie rozliczeniami, tzn. tak jak powinny być wykonywane
przez spółdzielnię  wszystkie  (poczynając od 2008 roku)  byłe rozliczenia oraz jak powinny być
wykonane ostatnie ww rozliczenia – dotyczące rocznego i dwu półrocznych rozliczeń zaliczkowo
pobranych  opłat za wykorzystaną energię cieplną oraz zimne wody kanalizacyjne (ZW Kan). 

Dlaczego ww. trzy rozliczenia wykonane przez spółdzielnię (datowane: 2017.01.25 oraz 2017.02.28
i 2017.08.01) dotyczące ww. zaliczkowo pobranych opłat są wykonane źle „w oparciu o tzw. dane
wzięte z sufitu” sądzę, że bardzo dokładnie opisałem i wyjaśniłem – na kserokopiach rozliczeń
wykonanych przez Spółdzielnię, załączonych do ww. pism (L.dz.1324 oraz L.dz.3212).

Napisałem na nich między innymi, że wszystkie roczne i półroczne rozliczenia zaliczkowo pobra-
nych opłat za energię cieplną oraz zimne wody kanalizacyjne (ZW Kan) powinny być każdorazowo
bezwzględnie wykonane w oparciu o rzeczywiste tzn. dokładnie określone i wyliczone wartości
poszczególnych współczynników oraz koszty jednostkowe i stany liczników rozliczanych mediów.

Aby wykonać ww „wzorcowe obliczenia” wykorzystałem przyjęte przeze mnie w tym celu prawdo-
podobne (przybliżone) dane, nie odpowiadające rzeczywistym, jakie powinny być wykorzystane do
przeprowadzonych obliczeń – ponieważ Szanowna Rada Nadzorcza z uporem maniaka popiera
Zarząd  wyrażając zgodę na to, aby Zarząd nie udostępniał mi rzeczywistych danych, tzn. mógł
oświadczać mi, że: „Dane dotyczące  zużycia  energii  cieplnej  i  ilości  podgrzanej  wody są wykorzys-
tywane w dziale rozliczeń do ustalania faktycznych kosztów w budynku Rodakowskiego-1 i są tylko do
użytku wewnętrznego.” (pismo T/3678/2015) a w (piśmie T/507/17) „W odpowiedzi na pana pismo z dnia
06 lutego 2017 r.  . . Spółdzielnia nie jest zobowiązana przedstawiać członkom tak szczegółowych danych.” 

Wymienione powyżej trzy „wzorcowe rozliczenia” wykonałem na prawdopodobnych (przybliżonych)
danych aby unaocznić Radzie Nadzorczej i Zarządowi dlaczego wykonane przez Spółdzielnię wszy-
stkie dotychczasowe rozliczenia (poczynając od 2008 r.) były każdorazowo wykonane w oparciu o
dane „wzięte z sufitu” i dlaczego w wykonanych niezgodnie z podstawowymi zasadami rozliczania
dotyczącymi kosztów w miejscu ich powstawania, występowało każdorazowo „ukryte złodziejstwo”
W ostatnim piśmie  L.dz.3212 (z dnia 28.08.2017 r.) między innymi napisałem: „To czy Szanowni
Państwo  będziecie  w  stanie  zrozumieć  wykonane  przeze  mnie  rozliczenia  (stanowiące  załączniki  do
poprzedniego pisma L.dz.1324 datowanego 31.03.2017 r. oraz obecnego) zależy tylko i wyłącznie od Was
Samych (dot.  to byłych członków RN) – czy nadal chcecie być Ignorantami oraz Dyletantami, czy też
potraficie zastanowić się nad swym byłym postępowaniem” oraz „Sugeruję abyście Szanowni Państwo w
nowo powstałym gronie dwunastoosobowym (będącym następstwem odbytych w czerwcu br. wyborów do
Rady Nadzorczej)  przeprowadzili  odpowiednią dyskusję odnośnie poruszonych przeze mnie problemów
rozliczeniowych w obecnym i poprzednich pismach z dnia 31.03.2017 – dyskusję która powinna zostać
zaprotokółowana w Protokóle z Posiedzenia Plenarnego Rady Nadzorczej”. 

Zapoznając się z protokółami z posiedzeń Rady Nadzorczej oraz z posiedzeń Zarządu (od kwietnia
br.) celem zorientowania się jak są traktowane moje ww pisma wraz z załączonymi do nich „wzorcowymi
rozliczeniami” rozczarowałem się Waszym wspólnym lekceważącym podejściem do moich ww pism.
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W wymienionym powyżej okresie w protokóle: „Nr.14/2017 z posiedzenia Zarządu odbytego 29.08.2017 r.
odnotowano na Str.30 Ad.1 punkt2: Pan Radosław Goławski przedstawił pismo p. Krzysztofa Terecha zam.
przy ul. Rodakowskiego 1B/12 dot. rozliczenia zużycia wody za I półrocze 2017 r. Pan K.Terech zostanie
poinformowany, że powyższe rozliczenie zostało wykonane zgodnie z obowiązującym Regulaminem dot.
rozliczenia zużycia wody oraz na podstawie odczytów wodomierzy i faktur z Saur Neptun Gdańsk” oraz w
protokóle: „Nr.10/2017 z posiedzenia plenarnego Rady Nadzorczej odbytego w dniu 25.09.2017 r. Ad.6,
str.5: Zebrani zapoznali się z treścią kolejnego pisma p. Krzysztofa Terecha zam. przy ul. Rodakowskiego
1B/12 w sprawie nieprawidłowego rozliczania wody za I półrocze 2017 r. Obecni uznali, że nie wnosi ono
nowych zagadnień do dotychczasowej korespondencji p. K.Terecha który wielokrotnie był informowany o
procedurze wprowadzania wnioskowanej przez niego zmiany do regulaminu rozliczania ciepła. Jednocześ-
nie członkowie Rady Nadzorczej uznali prowadzenie dalszej korespondencji z p. Krzysztofem Terechem za
bezzasadną z uwagi na używanie przez niego obraźliwych słów naruszających ich dobra osobiste.
Moja  uwaga. (Biorący  udział  w  ww.  posiedzeniu:  Sławomir  Jabłoński,  Elżbieta  Kwiatkowska, Bartłomiej
Milanowski,  Wiesław  Orłowski, Kazimierz  Stencel,  Jacek  Welz,  Tomasz  Zajkowski  oraz  Joanna  Antolak,
Andrzej Fidytek, Rafał Radomyski i Bogumiła Adamczak – nikt nie zabrał głosu odnośnie treści moich pism
dot. ostatnich ww. rozliczeń – wykonanych świadomie i z premedytacją w oparciu o dane „wzięte z sufitu” ????)

Powyższe adnotacje (jakich wypowiedzi dotyczące ???) i odpowiedzi jakie uzyskałem w pismach
od:  Rady Nadzorczej  RN/26/3211/2017  oraz Zarządu:  T/1323/1761/2017 i  TM/3211/17  świadczą wy-
raźnie  o nie  odbyciu  przez  Waszą  Szanowną „Dwunastkę”  żadnych dyskusji  o  moich  pismach
dotyczących świadomego tolerowania  przez  Was  „ukrytego złodziejstwa”  i  wykonywania  przez
Spółdzielnię wszystkich rozliczeń  zaliczkowo pobranych opłat w oparciu o „dane wzięte z sufitu”.
Otrzymane odpowiedzi oraz odnotowane w ww. protokółach „wypowiedzi ?????” utwierdziły mnie
w dotychczasowym przekonaniu, że jesteście niereformowalnymi głupio upartymi  Ignorantami  i
Dyletantami odnośnie rozliczania zaliczkowo pobranych opłat – świadomie lekceważącymi spoczy-
wające na Was obowiązki oraz osobami świadomie tolerującymi uprawianie przez dział rozliczeń
spółdzielni ukrytego złodziejstwa – wykonywania rocznych oraz półrocznych rozliczeń zaliczkowo
pobranych opłat w oparciu o „dane wzięte z sufitu”. Chcąc nie chcąc jesteście Wszyscy Sz. Ignoranci
i Dyletanci złodziejami szczególnego rodzaju – nie odnosicie żadnej korzyści z uprawianej latami
procedury,  jednak z  uporem maniaka  uważacie,  że  możecie  bezkarnie  (bo zezwala  Wam na to
regulamin) być „dobrymi złodziejami”  – nie swoimi pieniędzmi – pochodzącymi z zawyżonych
opłat, obdarowywać innych, zmniejszając im kwoty należnych opłat o niesłusznie naliczone czyli
ukradzione  innym  członkom  spółdzielni  (kwoty  dopłat).  O  waszym  głupim  uporze  i  łącznej
głupocie świadczy ciągłe twierdzenie, że nie możecie dokonać zmiany w regulaminie, tymczasem
od 2008 roku pewne zapisy w regulaminie rozliczania energii cieplnej były dokonane kilkakrotnie. 
Powoływanie się na źle (niewłaściwie) zredagowany regulamin, nie upoważnia Was do dalszego
bezkarnego uprawiania „ukrytego złodziejstwa” i wykonywania rozliczeń w oparciu o „dane wzięte
z sufitu” o czym byliście od lat i jesteście nadal informowani, ale nie przyjmujecie tego do wiadomo-
ści – w swym głupim uporze uważacie, że możecie nadal bezkarnie uprawiać „ukryte złodziejstwo”.
Nie jestem w stanie zrozumieć jak osoby (niby) wykształcone i inteligentne oraz legitymujące się
wyższym wykształceniem mogą być jednocześnie tak ograniczonymi, że nie są w stanie zrozumieć
treści moich pism oraz dlaczego rozliczenia zaliczkowo pobranych opłat są wykonane w oparciu o
„dane wzięte z sufitu” oraz dlaczego są wykonywane tak, że występuje w nich „ukryte złodziejstwo”.
Ponieważ nie potraficie Szanowni Państwo przeprowadzić właściwej dyskusji  odnośnie tego jak
powinny wyglądać właściwie wykonywane rozliczenia, zaproście jakiegoś Eksperta bo jak widać z
waszych „łącznych niby wypowiedzi” oraz przekazanych mi odpowiedzi wynika, że nie posiadacie
wymaganych kwalifikacji do pełnienia obecnych funkcji i sprawowania zajmowanych stanowiskach.
Bardzo chętnie wziąłbym udział w dyskusji prowadzonej przez Eksperta z Wami na ww. tematy. 

Z poważaniem

        Krzysztof Terech

PS.  Po raz pierwszy w swym (dość długim) życiu spotkałem się z tak głupio upartymi Ignorantami i Dyletantami
– kompletnie nieznającymi podstawowych zasad dotyczących wszelkich rozliczeń zaliczkowo pobranych opłat w
odniesieniu do ich miejsc powstawania. Zanim podejmiecie jednak jakieś kroki dokładnie zapoznajcie się z moimi
pismami od co najmniej 2014 roku, a dla lepszego (pełnego) zrozumienia całości poruszanych przeze mnie spraw
wskazane jest zapoznać się z wszystkimi pismami od 2008 roku. Zastanówcie się też nad tym dlaczego mimo tylu
moich pism trwacie w swej wspólnej głupocie nie zdając sobie nadal sprawy komu właściwie ją zawdzięczacie.




